
obec Jimlín
Zastupitelstvo obce Jimlín Jimlín, 15. 12. 2021

Zápis z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 15. 12. 2021 na Obecním úřadě v Jimlíně č. p. 7

1. Úvod
a) Zahájení
Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Jimlín bylo zahájeno v 17:30 hod. starostou obce. Starosta
konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 9 členů zastupitelstva obce, což znamená, že
zasedání je schopno se právoplatně usnášet. Zastupitelé Ing. Jana Mikovcová, Ing. Kateřina
Orinčáková a Jan Grund se účastní jednání zastupitelstva distančním způsobem formou video
schůzky přes Google Meet z důvodu opatření proti šíření Covid 19.

b) UrČení ověřovatelů zápisu
Starosta navrhl ověřovatele zápisu 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín Vladimíra
Brabce a Mgr. Jana Krtičku. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným
občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva
obce Jimlín Vladimíra Brabce a Mgr. Jana Krtičku.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

228/21/2021 9 schváleno

C) Schválení programu
Starosta obce navrhl změnu programu spočívající v doplnění bodu č. 2 písm. b) Žádost o podporu
Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České republiky v Celoroční
činnosti dorostu.

l. Úvod
a) Zahájení
b) Určení ověřovatelů zápisu
c) Schválení programu
d) Kontrola plnění usnesení

2. Dotace
a) Žádost o podporu projektu ,,Pomozte nám pomáhat 2022" z rozpočtu obce Jimlín na rok

2022, kterou podalo Centrum služeb pro zdravotně postižené Louny, o.p.s.
b) Žádost o podporu Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České

republiky v Celoroční činnosti dorostu.
3. Rozpočet

a) Návrh rozpočtu - závazné ukazatele, rok 2022
b) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu
C) Rozpočtové opatření obce Jimlín č. 5

4. Diskuze
5. Závěr

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.
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NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 21. veře;jného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín.
Č. USNESENÍ .' . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

229/21/2021 HLASOVANI' 9 schváleno

d) Kontrola plnění usnesení
Starosta informoval zastupitele, že všechna usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 24. 11. 2021 byla splněna.

2. Dotace

a) Žádost o podporu projektu ,,Pomozte nám pomáhat 2022" z rozpočtu obce Jimlín na rok
2022, kterou podalo Centrum služeb pro zdravotně postižené Louny, o.p.s. (přúoha č. 3
zápisu).

Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad žádost o podporu
projektu ,,Pomozte nám pomáhat 2022" z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022, kterou podalo Centrum
služeb pro zdravotně postižené Louny, o.p.s. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s poskytnutím finanční podpory na projekt ,,Pomozte nám
pomáhat 2022", kterou podalo Centrum služeb pro zdravotně postižené Louny, o.p.s. z rozpočtu
obce Jimlín na rok 2022 ve výši l 500,-KČ dle předložené žádosti.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
230/21/2021 HLASOVANI' l 6 1 2 schváleno
Proti: Krejčík
Zdrželi se: Orinčáková, Svoboda

b) Žádost o podporu SdruŽení hasičů Čech, Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České
republiky v Celoroční Činnosti dorostu (při7oha č. 4 zápisu).

Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad žádost o podporu
Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České republiky v Celoroční
činnosti dorostu. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s poskytnutím finanční podpory Sdružení hasičů Čech,
Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České republiky v Celoroční činnosti dorostu
z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022 ve výši l 500,-KČ dle předložené žádosti
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRZEL SE STAV

9 neschváleno

3. Rozpočet

a) Návrh rozpoČtu - závazné ukazatele, rok 2022 (příloha č. 5 zápisu).
Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Návrh rozpočtu
- závazné ukazatele, rok 2022. Současně byl Návrh rozpočtu - závazné ukazatele, rok 2022
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zveřejněn od 29.11.2021. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům
sdělit své stanovisko.
p.Brabec.' co vše zahrnujípoložky doprava, pohřebnictví ajínanční operace?
p.Svoboda.' doprava zahrnuje komunikace i chodníky, v pohřebnictví zahrnuje projekt na zhotovení
nových vrat na obou hřbitovech, který se bude realizovat v roce 2022.
pí. Šilínková.' jínanční operace jsou bankovnípoplatky a především pojištěni" majetku obce.
pL Mikovcová.' co obsahuje položka výstavba a údržba místních Sítí?
p. Svoboda.' Tam jsou naplánovány jínanční prostředky na plyno/íkaci. Vpříštím roce nás čekají
práce na plýno/íkaci v Zeměchách minimálně všude tam, kde chceme realizovat opravy místních
komunikací VJimlíně bychom rádi vybudovali hlavnípáteřní trasu apřipojilijižzrealizovanou část
plyno/íkace směrem na Opočno.
pL Mikovcová.' položka veřejné osvětlení zahrnuje i elektřinu?
p. Svoboda: ano.
pL Mikovcová.' na škole je naplánováno 2 mil. KČ?
p. Svoboda.' je to rezerva, kdybychom získali dotaci na vybudování nových učeben.
pí. Mikovcová.' není zbytečné peníze dávat do rozpočtu, když nevíme, zda dotaci získáme?
Svoboda.' je to otázku? Můžeme to tam zařadit, až bude vypsána nějaká podobná dotace, jako byla
letos v roce 202/. Nebo můžeme prostředky nechat v rozpočtu již nyní s tím, že budou samozřejmě
využi(y pouze na výstavbu nových učeben v ZŠ.
p. Brabec.' souhlasím s tím, aby tam rezerva byla.
p. Červíček: je v plánu vybudovat u nás kanalizaci? Jak se napojí pozemky u p. Líštánského?
p. Svoboda.' ano je to stále v plánu. Letos se bohužel nestihl vypracovat projekt, ale pouze studie.
Projektová dokumentace na všech 5 úseků kanalizace by měla být dokončena v polovině příštího
roku. Taktojsou uzavřeny smlouvy s projektantem. Následně budeme hledat vhodný dotační titul na
vybudování táto kanalizace.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje:
l. schodkový rozpočet Obce Jimlín na rok 2022 ve výši příjmů 15 700 tis. kč a výdajů ve výši

18 700 tis. KČ, schodek ve výši 3 000 tis. KČ bude pokryt finančními prostředky z minulých
let;

2. závazné ukazatele rozpočtu dle předloženého Návrhu rozpočtu - závazné ukazatele, rok
2022;

3. závazným ukazatelem rozpočtu pro příspěvkovou organizaci obce Jimlín, Základní školu a
Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny, příspěvková organizace, IČ: 70698376, neinvestiční
příspěvek na provoz ve výši 850 tis. Kč, který bude proplácen čtvrtletně ve výši 3/12
stanoveného příspěvku.

Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
231/21/2021 HLASOVANI' 6 3 schváleno
Proti: Bakosová, Baborová, Mikovcová

b) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu (při7oha č. 6 zápisu).
Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Návrh
střednědobého výhledu rozpočtu. Současně byl Návrh střednědobého výhledu rozpočtu zveřejněn
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od 29.1 1.2021. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své
stanovisko.
pL Mikovcová.' proč výhled zahrnuje rok 2022?
pL Šilínková: přijeho sestavováníjsme vycházeli z navrhovaného rozpočtu na rok 2022.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Jimlín sestavený na
roky 2022 - 2024.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
232/21/2021 HLASOVANI' 7 2 schváleno
Proti: Mikovcová, Bakosová

Rozpočtové opatření obce Jimlín č. 5 (přúoha č. 7 zápisu).
Starosta uvedl, že důvodem pro rozpočtové opatření č. 5 je navýšení přijatých příjmů rozpočtu,
přičemž dojde ke zvýšení příjmové stránky schváleného rozpočtu, aniž by se příjmy zapojily do
výdajové stránky rozpočtu. Na výdajové straně rozpočtu pak jde pouze o přesun rozpočtových
výdajů, bez změny celkového objemu výdajové stránky schváleného rozpočtu. Před hlasováním
byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko
sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje rozpočtové opatření č. 5.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
233/21/2021 7 l 1 schváleno
Zdržela se: Bakosová
Proti: Brabec

4. Diskuze

p. Svoboda.' vzhledem k tomu, že skládku Vrbičku zvýšila ceny za pytle a známky, rozhodli jsme se
zvýšit za ně cenu. Za pytel obec platí Vrbičce cenu 47,- KČ a za známku/visačku 59, 60 kč vC. jejich
vývozu. Většina zastupitelů navrhla cenu za pytel zvýšit Z původních 20,- KČ na 30 KČ za l pytel a
známky/visačky zvýšitz původních 45 KČ na 50 Kčza l známku/visačku, takže (yto ceny budou platit
pro rok 2022.
pí Bakosová.' já bych se k tomu chtěla zeptat, zdaje již zjištěno, jestli se to vyplatilo, že jsme přešli
na čtrnáctidenní vývoz. Slyšelajsem, že se musí otáčet dvakrát, takže se to ani nevyplatL
p. Svoboda.' Já myslím, že se otáčíjen někdy, ne vždy, ale zjištbvat nynĹ zda se to vyplatilo, už nemá
žádný smysl, protože, vrátit to již nelze. Vrbičku si ten čas vyplnila jinými vývozy a vrátit se již
k ýdennímu vývozu nemůžeme.
pL Šilínková: Vrbičku nám potvrdila, že došlo kpoklesu komunálního odpadu po zavedení
čtrnáctidenního svozu.
p. Svítek: ano to užjsme zde řešili, že sice došlo kpoklesu komunálního odpadu, ale zase se nám
navýšilo množství tříděného odpadu.
p. Brabec.' ale já bych ten rozbor raděii udělal. Všichni víme, Že to tenkrát bylo nepopulární
rozhodnutl: tak at' máme rozbor, že se nám to opravdu vyplatilo.
p. Svoboda: ano tomu rozumím. Zkusím takový rozbor přjpravit.
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p. Brabec.' rád bych věděl náklady na poštu.
p. Svoboda.' ano tyto náklady na poštu pravidelně sděluji. Vpříštím roce Vám opět pošlu náklady
na poštu za celou dobujejího provozu.
p. Brabec.' já už nicjiného nemám, pouze informaci, že na veřejném osvětlení byly opraveny veškeré
závady a v současné době nevíme o žádném problému. Vše by mělo svítit.
p. Svoboda.' já mám do ostatního ještě informaci ohledně dokončení krajnic u nové silnice
v Jimlínku. Pan Žižka slíbil, že sundá staré lampy v Jimlínku. Pan Krejčík obejde obyvatele, co by
chtěli před domy mezi chodníkem a novou komunikací udělat, zda místa pro parkovánl: či záhonky.
Vpondělí bychom zahájili práce na dokončení krajnic u této nové silnice.

pL Bakosová.' chodníky u nové komunikace v Jimlínku zůstanou původní?
p. Svoboda.' zatím ano. Dokončíme pouze prostor stávajíci'mi chodníAy a novou silnicí.
pL Bakosová.' zatravňovací dlaždice si lidé kupují od obecního úřadu?
p. Krejčík: ano, l ks za 100,- KČ.
p. Krtičku: měli bychom se zaměřit na obyvatele, kteří trvale bydlí v obci, a nemají zde přihlášen
trvalý pobyt. K datu 1.1.2021 nás bylo 914 a všichni víme, že pokud bychom dosáhli počtu l 000
trvale žijících a přihlášených obyvatel, byli bychom na tom rozpočtově daleko lépe. Nemáme něiaké
zákonné prostředky, abychom donutili především občany, o kterých víme, že zde Žijú; aby se zde také
přihlásili k trvalému pobytu?
p. Svoboda.' nevím o žádných.
pL Mikovcová.' anijá o žádných nevím. Můžešje přemlouvat nebo je požádat, ale víc udělat nejde.
p. Krtička.' rád bych poděkoval našim hasičům, kteří vyhráli Krušnohorskou ligu, abychom je
jménem zastupitelstva nějak významněji ohodnotili, například nějakým příspěvkem do jejich
rozpočtu. Současně bych rádpoděkoval všem, kteřípomáhali při pořádání obecních akcL
pí. Bakosová.' počítá se výhledově s opravou chodníků až k obchodu?
p. Svoboda.' ano já sám bychje rád opravil co nejdříve, ale tady na zastupitelstvu jsme se dohodli,
že se neíprve opraví komunikace.
pL Bakosová.' mohl by se alespoň stávaji'cí chodník opravit?
p. Svoboda: ano určitě. Nedodělané opravy po výkopech realizovaných v rámci plyno/'íkacejsemjiž
zadal.
pL Bakosová.' někde zůstali nepoložené původní dlaždice tak, že se tam velmi obtížně projíždi'
například s kočárkem.
p. Svítek: tam kde se napojovali lampy veřejného osvětlení, zůstaly také původní dlaždice
nedokončené.
p. Svoboda.' ano vím o tom a pokusíme se vše dokončitještě do konce roku.
pL Bakosová.' máme obavy s nájezdy.
p. Svoboda.' podle normyje u nájezdů možné převýšení až do pěti centimetrů.
p. Krejčík: je to z důvodu spádování té komunikace. Když mají různě položené obrubníky, musí
pokaždé přestavovatjínišer a Ekostavby měly strach, že by jim spád nevycházel, protože by si tím
neustálým přestavováním jínišeru tam mohly vložit nějakou chybu. Vtomto případě, když mají
obrubnl'ky vjedné rovině, tak pojedou vjedné rovině a i ten minimální spád, který tam vychází, se
jim podaří udělat, aby se jim tam pak netvořily kaluže vody.
pL Bakosová.' měli bychom více propagovat naší knihovnu, hodně lidí se mně ptá, jestli funguje.
Nemohli bychom do zpravodaje připravit nějaAý článek?
p. Svoboda.' ano určitě. Nový zpravoda/jejiž v tisku a bude se do schránek roznášet v příštím iýdnu.
Když mi přjpravíš ně/'aký článek do příštího čísla, určitě ho moc rádzveřejním.
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pí Bakosová.' myslím, že by ho raději měla přjpravit paní Benešová.
p. Svoboda.' ano zkusím jí oslovit a do příštího čísla zpravodaje určitě něiaký článek k propagaci
naší knihovny zveřejníme.
pí Bakosová.' jájsem se chtěla zeptat, jak se řeší se smlouva o plyno/íkaci s p. Brikem?
p. Svoboda.' zatím nijak. Nyní řeším kolaudaci první etapy. Byljsem na stavebním úřadě u p. Šulka,
ukázat mu veškerá souhlasná stanoviska, která doposud máme. P. Šulek chceješte něco doplnit, ale
hlavně byl velmi nespokojen s dokumentací kterou mám od p. Brika. Chce předložit provozní
předpis, stavební deník, dokumentaci od dodaného zařízení a dalšípodklady od zhotovitele, kterým
je v tomto případě p. Brik. Protože kolaudace nebude vůbec jednoduchá, nepovažoval jsem zatím
za nutné oslovit p. Demuta v této záležitosti. Učiním tak na začátku nového roku.
pL Bakosová.' měli bychom vyřešit rozšířeníparkovacích míst u školy.
p. Svoboda.' v nejbližší době to vyřeším. Nyní je ideální příležitost, protože stávající majitel byl
vystěhován. Pozemek je obecní a slibuji, že hned v pondělí zadám práce na realizaci tohoto
parkoviště.
p. Baborová.' je rozhlas hotový? Někdo si stěžuje, že nehraje, neboje málo slyšet.
p. Svoboda.' bohužel mám pouze málo konkrétních míst, kde rozhlas nefunguje. Pokud si někdo
stěžuje, tak mi to prosím napište. Ideálně číslo lampy, na kterémje rozhlas umístěn a závadu. Budu
to po svátcích v novém roce 2022 řešit.
pí. Mikovcová.' doporučila bych před hlášením rozhlasu pustit nějakou písničku, jako upoutávku na
hlášení Pak lidé zpozornl: vyjdou případně ven a slyší hlášení celé.
pL Baborová.' lidé nás chválíza hlášení v /6.'00 hod.
pL Šilínková.' písničky před hlášením by nás stály další jínanční prostředky. Jedině bychom si je
nahráli sami, máme-li nějaké muzikung na obci.
p. Krtičku: takto to je ale ve všech obcích. Krátká upozorňující znělku a pak následuje hlášenL
p. Svítek.' stačilo by hlášení opakovat vícekrát.
pL Šilínková: v současné době opakujeme hlášení dvakrát.
pL Bakosová.' já to vidím na návsi v Zeměchách. Znělka je krátká, hlášení je také krátká a než
občané vyběhnou na ulici je po hlášení
p. Svoboda.' ano, zkusíme s tím něco udělat, hlavně pustit delší znělku před vlastním hlášením.
p. Brabec.' jak to vypadá s optikou?
p. Svoboda.' mám informace, žeještě nemají kompletní dokumentaci a hlavnějí nemajípředloženou
ke stavebnímu řízení na stavebním úřadě. Pokud nepůjdou cestou něiakého zkušebního provozu, jak
původně slibovali, tak to vidím ještě nadlouho.
p. Brabec.' ano slibovali zkušební režim, tak uvidíme.

5. Závěr

Starosta ukončil jednání 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín ve 18:45 hod.
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přijatá usnesení z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 15.12.2021 na Obecním úřadě v Jimlíně Č. p. 7

228/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu z 21. veřejného zasedání
Zastupitelstva obce Jimlín Vladimíra Brabce a Mgr. Jana Krtičku.

229/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 21. veřejného zasedání Zastupitelstva
obce Jimlín.

230/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s poskytnutím finanční podpory na projekt
,,Pomozte nám pomáhat 2022", kterou podalo Centrum služeb pro zdravotně postižené Louny, o.p.s.
z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022 ve výši 1 500,-KČ dle předložené žádosti.

23 1/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje:
l. schodkový rozpočet Obce Jimlín na rok 2022 ve výši příjmů 15 700 tis. kč a výdajů ve výši

18 700 tis. KČ, schodek ve výši 3 000 tis. KČ bude pokryt finančními prostředky z minulých let;
2. závazné ukazatele rozpočtu dle předloženého Návrhu rozpočtu - závazné ukazatele, rok 2022;
3. závazným ukazatelem rozpočtu pro příspěvkovou organizaci obce Jimlín, Základní školu a
Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny, příspěvková organizace, IČ: 70698376, neinvestiční
příspěvek na provoz ve výši 850 tis. Kč, který bude proplácen čtvrtletně ve výši 3/12 stanoveného
příspěvku.

232/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Jimlín
sestavený na roky 2022 - 2024.

233/21/2021 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje rozpočtové opatření č. 5.
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Seznam příloh zápisu:
l. Prezenční listina zastupitelů obce.
2. Prezenční listina hostů.
3. Žádost o podporu projektu ,,Pomozte nám pomáhat 2022".
4. Žádost o podporu Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska na pořádání Mistrovství České

republiky v Celoroční činnosti dorostu.
5. Návrh rozpočtu - závazné ukazatele, rok 2022
6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu
7. Rozpočtové opatření č. 5

Zápis byl vyhotoven dne 20. 12. 2021

Zapisovatel: Ing. Vladimír Svoboda

Ověřovatelé: Mgr. Jan Krtička d,, LO j2- lc'z'1

Vladimír Brabec dn, 2q . l? 2u i íl

Starosta: Ing. Vladimír Svoboda "
n, ZO- 12 2021

Razítko obce:
O%E C

*
*
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